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Obec Prušánky

Prušánky 100, 696 21, Prušánky
tel.č.: 518 374 125 | e-mail: info@obecprusanky.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva obce Prušánky

konané dne 12. 3. 2024 v Kulturním domě v Prušánkách od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 14
Omluveni: 1
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Zbyněk Němeček
Zapisovatel*: Lucie Přikrylová
Ověřovatelé zápisu: Jana Šupová, Mgr. Lucie Drejčková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Starosta obce Zbyněk Němeček zahájil 8. veřejné zasedání Zastupitelstva obce Prušánky v 18,00 hod., přivítal
přítomné. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a je usnášeníschopné. Přednesl návrh programu
8. veřejného zasedání. Doplnil do programu
- bod č. 6 Rozpočtové opatření č. 1/2024
- bod č. 14 Žádost o směnu pozemků
- bod č. 17 Zpráva z činnosti obecní policie
- vyřazen bod č. 12  Výkup pozemků parc. č. 3126/99 ostatní plocha, parc. č. 3211/12 ostatní plocha, parc.
č. 3212/4 ostatní plocha, parc. č. 3212/5 ostatní plocha, vše v k.ú. Prušánky
Starosta  upozornil,  že  v  souladu  s  jednacím  řádem  bude  průběh  jednání  zaznamenáván  nahrávacím
zařízením. Hlasování je vždy o každém bodu zasedání v pořadí: pro – proti – zdržel se.  Starosta nechal
o programu zasedání hlasovat.

 

Program:

1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Volba návrhové komise
4. Kontrola usnesení ze ZO č. 7
5. Zpráva z činnosti rady obce
6. Rozpočtové opatření č. 1/2024
7. Dotace z rozpočtu obce Prušánky - SK Podlužan Prušánky
8. Mimořádný členský příspěvek na spolufinancování činnosti MAS Jižní Slovácko, z.s.
9. Žádost o odkoupení obecních pozemků parc. č. 202/2 a 203/2 v k.ú. Prušánky
10. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 351/1 v k.ú. Prušánky (dle GP č. 1030-52/2006
ze dne 24.4.2006 se jedná o pozemek parc. č. 505/2)
11. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 850 v k.ú. Prušánky
12. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 3/1 v k.ú. Prušánky
13. Výkup pozemku parc. č. 3211/1 ostatní plocha v k.ú. Prušánky
14. Žádost o směnu pozemků
15. Žádosti o změnu územního plánu
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16. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací v obci Prušánky
17. Zpráva z činnosti obecní policie
18. Diskuze
19. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje Program:

1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Volba návrhové komise
4. Kontrola usnesení ze ZO č. 7
5. Zpráva z činnosti rady obce
6. Rozpočtové opatření č. 1/2024
7. Dotace z rozpočtu obce Prušánky - SK Podlužan Prušánky
8. Mimořádný členský příspěvek na spolufinancování činnosti MAS Jižní Slovácko, z.s.
9. Žádost o odkoupení obecních pozemků parc. č. 202/2 a 203/2  v k.ú. Prušánky
10. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 351/1 v k.ú. Prušánky (dle GP č. 1030-52/2006
ze dne 24.4.2006 se jedná o pozemek parc. č. 505/2)
11. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 850 v k.ú. Prušánky
12. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 3/1 v k.ú. Prušánky
13. Výkup pozemku parc. č. 3211/1 ostatní plocha v k.ú. Prušánky
14. Žádost o směnu pozemků
15. Žádosti o změnu územního plánu
16. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací v obci Prušánky
17. Zpráva z činnosti obecní policie
18. Diskuze
19. Závěr

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/8Z/2024 bylo schváleno.

2. Volba ověřovatelů zápisu

Starosta  Zbyněk  Němeček  navrhl  jako  ověřovatele  zápisu  pí.  Janu  Šupovou  a  pí.  Lucii  Drejčkovou.
Zastupitelé neměli proti návrhu námitky. Starosta nechal o návrhu hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje pí. Janu Šupovou a pí. Lucii Drejčkovou jako ověřovatele zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8Z/2024 bylo schváleno.

3. Volba návrhové komise

Starosta  navrhl  jako  členy  návrhové  komise  pí.  Luďku  Trechovou,  p.  Zdeňka  Formana  a  p.  Tomáše
Ostřížka. Zastupitelé neměli proti návrhu námitky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Prušánky  schvaluje  pí.  Luďku  Trechovou,  p.  Zdeňka  Formana  a  p.  Tomáše
Ostřížka jako členy návrhové komise.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 9

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8Z/2024 bylo schváleno.

4. Kontrola usnesení ze ZO č. 7

Ze zasedání ZO č. 7 nevyplynuly žádné úkoly.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky bere na vědomí kontrolu usnesení ze ZO č. 7.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Zpráva z činnosti rady obce

Škola:

- dokončena PD na provizorní školu

-  vyhlášeno  VŘ  a  následně  uzavřena  smlouva  na  demolici  tělocvičny  se  Stavební  firmou  Plus
za  3  989  844,24  Kč  bez  DPH

- vyhlášeno VŘ na dodávku kontejnerové školy - ukončení 1. 4.

- přidána studie nádstavby pro HTVŠ

- podána dotace na tělocvičnu, připraveny dotace na školu MMR, JMK, OPŽP apod. + dotace na PD

Rekultivace skládky + zemina

Web, kompostéry, kelímky

Personálie:

- vyhlášeno VŘ na pozici pokladna/podatelna

- přijat nový pracovník do čety

Koupaliště, VO, lávka Nechory, chodníky, vodovod, cyklostezky, zpevnění cest...

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky bere na vědomí zprávu z činnosti rady obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Rozpočtové opatření č. 1/2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2024 v předloženém znění, a to výdaje
ve výši + 5 000 000 Kč a financování ve výši + 5 000 000 Kč.
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Přikryl P.)

Usnesení č. 4/8Z/2024 bylo schváleno.

7. Dotace z rozpočtu obce Prušánky - SK Podlužan Prušánky

p. Dryšl, jako zástupce obce ve výkonném výboru SK Podlužan Prušánky, přednesl a okomentoval žádost
o dotaci.

Diskuze:
starosta Navýšení oproti loňskému roku je o 42 %. K žádosti jsem měl více otázek, které jsme

řešili,  můžeme je  tady  dnes  otevřít.  Já  jsem doporučoval,  že  by  bylo  vhodné  požádat
o dotaci maximálně ve stejné výši jako tomu bylo v loňském roce (ta byla navýšena o asi
300 000 Kč oproti roku 2022). Je pravda, že předtím se stejná výše dotace dávala několik
let. SK byl na konci roku 2022 sanován obcí kvůli nedostatku finančních prostředků. Mělo
by navíc dojít k nějakému navrácení finančních prostředků p. ***. Já si myslím, že navýšení
je výrazné a je ke zvážení.

p. Dryšl Nemůžeme počítat s penězi od p. ***, protože ještě nevíme, jestli nám je dá. Já dobře chápu
obě strany (obec i SK), musíme najít nějakou shodu.

pí. Šupová ceny energií byly přece vystřeleny v roce 2022, potom se to začalo uklidňovat, tak bych
neřekla, že je to taková katastrofa s těmi energiemi.

p. Dryšl Co se týká navýšení - provozních nákladů o cca 280 000 Kč a navýšení režijních nákladů
o cca 160 000 Kč. Do těch režií spadá cena energií, pojištění, vodné, stočné a odměna
trenérů.

starosta Já myslím, že se všichni shodneme na tom, že sportovní klub má být obcí podporován.
Všichni  víme, že tam chodí děti,  mládež,  že SK dělá činnost,  která je obci  prospěšná.
Nevíme ještě, o kolik si požádají ostatní spolky.

p. Hromek Co se týká toho navýšení. Bylo by stejné každý další rok?
p. Dryšl Většina provozních nákladů je jednorázová nebo mají frekvenci ne roční, ale třeba tříletou.
p. Hromek Co se týká řešení údržby budov, ten pronájem sportklubu by měl náklady pokrývat?
p. Dryšl V žádném případě nepokryje.

Vlastní zdroje ve výši cca 520 000 Kč (pronájem sportklubu - 15 000 Kč/měsíc, pronájem
stará kuželna - 5 000 Kč/měsíc, klubové příspěvky, akce u kuželkářského oddílu - amatérská
liga, aj.

p. Hromek S kolika prostředky hospodaříte celkově?
p. Dryšl Náklady máme ve výši zhruba 2,2 mil. Kč, z toho režijní 1,2 mil. a provoz cca 1 mil. Kč.
p. Přikryl Vše je uvedeno v podkladech. Je to tam přesně vyčísleno (celá žádost včetně rozpočtů

jednotlivých oddílů).
starosta Navrhuju schválit  část  dotace a na červnovém zastupitelstvu budeme mít  mnohem víc

podkladů pro to, abychom mohli schválit druhou část dotace.
p. Stávek My jsme se o tom bavili i mezi Mladými pro Prušánky a myslíme si, že SK by mohlo víc

zapracovat na sponzoringu.
p. Hromek V této souvislosti by bylo vhodné podat si žádost i na MND.
p. Přikryl Nechci, aby vypadalo, že SK žije jen z obecních peněz. Když jsem byl ve VV, sponzorské

záležitosti jsme řešili. Pravidelně jsme se dožadovali a většinou to končilo tak, že nejsme
v předmětu zájmu dané společnosti. SK Prušánky nedokáže někoho prezentovat v médiích,
zviditelnit jako sponzora. Vždy přispívali jen ti, kteří mají nějaký srdcový vztah ke klubu.
Můžu říct, že všichni, co se tam podílejí, to dělají víceméně dobrovolnicky, veškeré činnosti
kolem VV jsou zadarmo. Odměny trenérů pokryjí pohonné hmoty (jezdí s dětma na zápasy) a
telefony (při komunikaci s rodiči dětí).

starosta Konzultujeme to tady s p. Šimkem: Když schválíme část, musíme určit, k čemu ta část je
určená, jak to rozdělit, na co tu první dotaci dát.

p. Přikryl Za mě je žádost zpracovaná dobře, je srozumitelná, vím přesně, co kdo chce, je i správně
rozpoložkovaná a jediné, o čem je tady debata, tak to je ta výše. Myslím si, že částka,
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o kterou žádá SK, je adekvátní (podle toho, jak je to tady rozepsané). Já za sebe, když
budu hlasovat, tak to podpořím. A to jsem žádost nepřipravoval a nejsem v předsednictvu.

pí. Hrubá Já si myslím, že by bylo rozumné dát zálohu 600 000 Kč a rozdělit to tak, aby s tím mohli
operovat do června.  

p. Přikryl Pokud SK sežene další zdroje financování, může část dotace vrátit. Problém hrozí, pokud
další  zdroje neseženou.  Neumím si  představit,  jak by mohl  fungovat  klub,  který nemá
vyřešené celoroční financování a byl by pod stresem, jestli bude mít na svůj chod nebo ne.

p. Dryšl Teď se platí jen ty nejnutnější poplatky, aby nás neodstřihli a na finance na provoz čekáme.
pí. Drejčková Není možné žádat o dotaci ještě před Vánocemi?
starosta Na konci loňského roku jsem řekl, že už je to moc narychlo a bylo by vhodné se tímto

zabývat až další rok, ať na to máme dostatek času. S tím souvisí přepracování Zásad pro
poskytování  dotací.  Vše  je  připraveno,  jen  se  dodělají  zásady  a  může  se  předložit
ke schválení RO. Myšlenka je taková, že se budou dotace podávat do konce října, následně
se dotace zapracují rovnou do rozpočtu obce, který se schvaluje v prosinci a dotace budou
schválené s podmínkou schválení rozpočtu. Tzn., že ve chvíli, kdy zastupitelstvo schválí
rozpočet, tak bude automaticky naplněna podmínka schválení dotací a hned 1. ledna můžou
být vyplaceny. Myslím si, že to pomůže všem.

p. Stávek Navrhuju schválit na dnešním zastupitelstvu dotaci pro SK 1 mil. Kč. vzhledem k tomu, že
bychom jim stejně minimálně stejnou částku  jako loni schválili. Tato částka jim do června
určitě vydrží a pak se uvidí na dalším zastupitelstvu.

Debata ohledně rozvoje SK Podlužan Prušánky (A mužstvo, střelecký oddíl, aj.)
starosta Padl tady návrh schválit dotaci ve výši 1 mil. Kč. s tím, že se bude vázat na všechny položky

předložené žádosti  a  nechal  o  tomto návrhu hlasovat.  Konstatoval,  že  by  bylo  vhodné
se dohodnout, k jakému datu budeme chtít vyúčtování této dotace.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje dotaci z rozpočtu obce Prušánky ve výši  1 000 000 Kč spolku
SK Podlužan Prušánky, z.s. Prušánky č. 139, IČ: 47375744 a smlouvu o poskytnutí účelové dotace ve výši
1 000 000 Kč z rozpočtu obce Prušánky pro SK Podlužan Prušánky a pověřuje starostu podpisem smlouvy
v předloženém a upraveném znění s podmínkou vyúčtování 1. pololetí s předložením do 30.8.2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/8Z/2024 bylo schváleno.

8. Mimořádný členský příspěvek na spolufinancování činnosti MAS Jižní Slovácko, z.s.

MAS Jižní Slovácko, z.s., Náměstí 177/2, Lanžhot, IČ: 26667401 požádalo o mimořádný členský příspěvek
ve výši 50 000 Kč. RO Prušánky doporučuje schválení. Dotace? Dar?

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Prušánky  schvaluje  mimořádný  členský  příspěvek  ve  výši  50  000  Kč
na spolufinancování činnosti organizace Místní akční skupiny Jižní Slovácko, z.s. se sídlem Náměstí 177/2,
691 51 Lanžhot,  IČ: 26667401 v období 2021 -  2027 formou dotace. ZO Prušánky pověřuje starostu
podpisem smlouvy o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu obce Prušánky v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/8Z/2024 bylo schváleno.

9. Žádost o odkoupení obecních pozemků parc. č. 202/2 a 203/2 v k.ú. Prušánky

RO Prušánky dne 9.1.2024 schválila zveřejnění záměru prodeje ***.

RO Prušánky doporučuje ZO Prušánky schválení prodeje.

Starosta konstatoval,  že si  obec nechala zpracovat znalecký posudek. Tato situace se opakuje (vzhledem
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k revizi Katastru nemovitostí, který v obci Prušánky proběhl).  Je na zastupitelích, jak se k tomu budou stavět,
co se týká ceny pozemku. Myslí si, že by obec měla respektovat cenu uvedenou ve znaleckém posudku a pokud
chce dát cenu nižší, musí uvést dobrý důvod. Obec se musí chovat jako řádný hospodář. Zastupitelé se shodli
na tom, že by se měla respektovat cena uvedená ve znaleckém posudku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje  prodej  pozemku parc.  č.  202/2,  zastavěná plocha a nádvoří,
o výměře 45 m2 v k.ú. Prušánky a pozemku parc. č. 203/2 zahrada, o výměře 63 m2 v k.ú. Prušánky panu
***  za  kupní  cenu  ve  výši  510  Kč/m2  (dle  znaleckého  posudku  ze  dne  6.3.2024  vypracovaného
Ing. Vladimírem Slivkou, Zámecká 870, 696 32 Ždánice),  tj.  celkem za cenu 55 080 Kč a schvaluje
uzavření kupní smlouvy v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/8Z/2024 bylo schváleno.

10. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 351/1 v k.ú. Prušánky (dle GP č.
1030-52/2006 ze dne 24.4.2006 se jedná o pozemek parc. č. 505/2)

RO Prušánky dne 24.1.2024 schválila zveřejnění záměru prodeje pí. ***.

RO Prušánky doporučuje ZO Prušánky schválení prodeje.

Cena pozemku dle znaleckého posudku ze dne 6.3.2024 vypracovaného Ing. Vladimírem Slivkou, Zámecká 870,
696 32 Ždánice - 510 Kč/ 1 m2 ? Cena pozemku by tak činila 30 600 Kč.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje prodej nově vzniklého pozemku p.č. 505/2 zastavěná plocha a
nádvoří, o výměře 60 m2, který vznikl na základě GP č. 1030-52/2006 oddělením z pozemku p.č. 351/1
ostatní plocha, ostatní komunikace, v k.ú. Prušánky, paní ***, za kupní cenu ve výši 510 Kč/1 m2, tj. celkem
30 600 Kč a schvaluje uzavření kupní smlouvy v této věci v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/8Z/2024 bylo schváleno.

11. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 850 v k.ú. Prušánky

RO Prušánky dne 20.2.2024 schválila zveřejnění záměru prodeje manželům ***.

RO Prušánky doporučuje ZO Prušánky schválení prodeje.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje záměr prodeje části obecního pozemku parc. č. 850 o výměře
cca 16 m2 v k.ú. Prušánky manželům ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/8Z/2024 bylo schváleno.
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12. Žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 3/1 v k.ú. Prušánky

RO Prušánky dne 20.2.2024 schválila zveřejnění záměru prodeje pí. ***.

RO Prušánky doporučuje ZO Prušánky schválení prodeje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje záměr prodeje části obecního pozemku parc. č. 3/1 o výměře
cca 22 m2 v k.ú. Prušánky paní ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Stávek O.) / Zdrželo se: 1 (Kamenský L.)

Usnesení č. 10/8Z/2024 bylo schváleno.

13. Výkup pozemku parc. č. 3211/1 ostatní plocha v k.ú. Prušánky

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje výkup pozemku parc. č. 3211/1, ostatní plocha, o výměře 1594 m2

v k.ú. Prušánky od p. *** za cenu dle znaleckého posudku č.: 037593/2023 ze dne 9.7.2023 - 80 Kč/1 m2,
tj. celkem 127.520 Kč. ZO Prušánky schvaluje uzavření kupní smlouvy v této věci v předloženém znění. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Přikryl P.)

Usnesení č. 11/8Z/2024 bylo schváleno.

14. Žádost o směnu pozemků

Diskuze:
Lukáš Sasín uvedl před hlasováním, že se cítí být ve střetu zájmu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Prušánky  schvaluje  záměr  směny  pozemku  ve  vlastnictví  obce  parc.  č.  561/34
o výměře 969 m2 v k.ú. Nový Poddvorov za pozemky parc. č. 3232/45 o výměře 550 m2, parc. č. 3233/3
o výměře 224 m2, parc. č. 3257/7 o výměře 1470 m2, parc. č. 3267/23 o výměře 108 m2, vše v k.ú. Prušánky
s  ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/8Z/2024 bylo schváleno.

15. Žádosti o změnu územního plánu

žadatel: ***

žadatel: p. ***

Po schválení územního plánu se začaly objevovat žádosti o změnu územního plánu. Obec začala uvažovat
o změně č. 1 Územního plánu - s tímto musí souhlasit ZO. ZO by mělo vyjádřit vůli k tomu, zda se má
na přípravě změny Územního plánu začít pracovat. Jedná se o zdlouhavý proces. Územní plán byl schválen
za starých podmínek územního plánování. Nyní už je povinnost mít standardizovaný Územní plán. Hned u 1.
změny je povinnost Územní plán standardizovat. Změna Územního plánu je žádoucí i pro obec - recyklační
plocha - měly by se změnit typy některých pozemků. Pak jsou ale další žádosti, viz. příloha - většinou žádosti
z Nechor. Dále je vhodné napravit tzv. kreslířskou chybu v Nechorách (vodovodní řad se nachází v místě
stavební čáry) - tu by na své náklady projektanti, kteří ÚP připravovali, opravili. Každou žádost musí projednat
všechny dotčené úřady stejně jako při novém Územním plánu.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky bere na vědomí aktuální informace o evidovaných požadavcích na pořízení
změny Územního plánu Prušánky a souhlasí s přípravou nezbytných podkladů pro zahájení procesu jejího
pořízení.

V této souvislosti zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce zajištěním vyhlášení veřejné výzvy na možnost
uplatnění návrhů na obsah Změny č. 1 územního plánu Prušánky v termínu do 31.8.2024. Po zajištění
stanoviska krajského úřadu jako příslušného úřadu k navrhovanému obsahu Změny č. 1 územního plánu
Prušánky  bude  zastupitelstvu  obce  předložen  návrh  na  pořízení  Změny  č.  1  územního  plánu
Prušánky včetně jejího obsahu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/8Z/2024 bylo schváleno.

16. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací v obci Prušánky

- ze zákona

- podmínka poskytnutí dotace na ČOV

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky schvaluje Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací v obci Prušánky.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/8Z/2024 bylo schváleno.

17. Zpráva z činnosti obecní policie

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Prušánky bere na vědomí informace z činnosti obecní policie Prušánky.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

18. Diskuze

* výměna parkovacích karet (vázáno na SPZ?)

* registrace názvů ulic - ano/ne a kdy? - volby

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

19. Závěr

Pozvánky: 

* králíci, taneční zábava, svoz šrotu, foodmarket
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* obecní spolkový den, velikonočka, ukliďme Prušánky s MS Hubert atd.

Příští zastupitelstvo: 11. 6. 2024 v 18 hodin

Starosta ukončil zastupitelstvo ve 20:50 hod.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Jana Šupová   ............................................................
 

Mgr. Lucie Drejčková   ............................................................
 
Starosta: Ing. Zbyněk Němeček   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 21. 3. 2024


